
Protokół Nr XXVIII/20 

z  dnia 23 grudnia 2020 r.  

w godz. od 10:00 do 15:40 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  
2. Andrzej Dutkiewicz  
3. Tomasz Filipowski  
4. Hanna Iwaniuk  
5. Marcin Łabędzki  
6. Paweł Mataśka  
7. Dawid Mazurkiewicz 
8. Ewa Mielczarek-Sójka  
9. Krzysztof Nowak  
10. Joanna Pawłowska  
11. Zbigniew Piotrowski 
12. Tomasz Półgrabia  
13. Wojciech Rychlik  
14. Romuald Solarek  
15. Stanisław Szuster  
16. Piotr Warchlewski  
17. Grzegorz Włodarczyk  
18. Jadwiga Ziółkowska  
19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia sesji dokonał przewodniczący rady Piotr Warchlewski, stwierdził kworum.  
 
 
Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXVIII  sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 



4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.25/20.  

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.26/20.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2020 - FK. 27/20.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji                      

z budżetu powiatu zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół i placówek 

oświatowych funkcjonujących na terenie Powiatu Zduńskowolskiego, a także trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania                                                                        

i wykorzystania.     

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/29/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego  z dnia 19 maja 2017 r.  w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych.   

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                          

Nr XXVII/64/20 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu 

godzin pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, 

funkcjonujących na terenie powiatu zduńskowolskiego.   

13. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2021 roku okresu 

obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.     

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  w Rodzinie w Powiecie 

Zduńskowolskim na lata 2021-2030.”     

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia “Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania  

“Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 

“Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”.  



18. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/89/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r.   

19. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/90/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2021 r.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok.   

22. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji.  

23. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

24. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku dziennego obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Rada Powiatu przyjęła porządek sesji.  
 
Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z XXVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Rada Powiatu przyjęła protokół z XXVII sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 
Punkt 4 



Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
Punkt 5 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.25/20. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił powyższy projekt uchwały wraz z 

autopoprawką.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała o kryteria Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, gdzie droga Choszczewo -Lichawa otrzymała dofinansowanie. Które 

kryteria nie zostały spełnione w pozostałych wnioskach. Radna zapytała o los ulic: 

Świerkowa- Jodłowa- Staszica- Spółdzielcza. Droga ta nie znalazła się na liście. Stan 

drogi jest coraz gorszy, niedługo nikt tam nie przejedzie.   

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że w kwestii ulicy Jodłowej na odcinku 

od. ulicy Świerkowej do ulicy Borowej został złożony odrębny wniosek do funduszu 

dróg samorządowych. To duża inwestycja obejmująca kanalizację jak i przebudowę 

drogową. Wartość tego zadania to prawie 10 milionów złotych.  Trwają wykupy gruntów 

pod rozszerzenia. Gdy będą nowe konkursy powiat będzie aplikować. Złożone wnioski 

były przygotowane, merytoryczne, była pełna dokumentacja, pozwolenia na budowę, 

zadania były ujęte w planach i strategiach. Kryteria nie były jasne i przejrzyste. Komisja 

miała pełną dowolność. Nie ma możliwości odwołania.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy druga ścieżka o zdobycie środków na 

przebudowę ul. Jodłowej jest bezpieczniejsza.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że jeżeli chodzi o samorządowy fundusz 

drogowy jest on bardziej przejrzysty, są kryteria które należy spełnić. 

Prawdopodobieństwo otrzymania środków jest tutaj znacznie większe.  



Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o ile zmniejszyły się dochody a o ile aplikowano. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wnioski złożono na przeszło 40 mln 
zł.  

Skarbnik Powiatu Beata Barton poinformowała, że jeżeli chodzi o prognozowany 

ubytek w dochodach bieżących to szacunkowo jest to kwota  od 1 do 1,5 mln zł. 

głównie podatek dochodowy PIT – 1 mln zł,  będzie to około 10 % w stosunku do 

planu roku 2020.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał co się stało, że w roku bieżącym zostało 

złożonych sześć wniosków a w poprzednim programie nie został złożony żaden 

wniosek. Czy to ma związek z tym, że nie ma pani Starosty Hanny Iwaniuk w pracy.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wnioski zostały złożone dlatego, że 

powiat był przygotowany by te wnioski złożyć, podjął próbę spełnienia oczekiwań 

mieszkańców, ponadto odpowiedział na wyzwanie pana premiera - pobudzenie 

gospodarki.  

Radna Joanna Pawłowska nawiązała do pytania pana Mazurkiewicza, uwaga o 

nieobecności pani starosty, która przebywa na zwolnieniu lekarskim jest złośliwa. Jest 

przekonana, że pan wicestarosta oraz zarząd rozmawiają i dzielą się uwagami z panią 

starostą.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że „statek bez kapitana nie może zbytnio 

płynąć” uważa, że jeżeli ktoś będąc na zwolnieniu chorobowym  konsultuje projekty w 

pracy - to powinno to być sprawdzone czy tak rzeczywiście jest skoro zostało tutaj 

powiedziane przez panią radną. Radny zapytał czy jeżeli powiat otrzymałby środki na 

wszystkie projekty to byłby wstanie je realizować, bo z budżetu to nie wynika. Jakim 

kluczem kierował się zarząd zgłaszając trzy wnioski ale nie ma w nich ulicy Jodłowej.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że ulica Jodłowa jest przedmiotem 

innego konkursu tj. funduszu dróg samorządowych z 80 % dofinansowaniem przy 

wkładzie własnym 20 %. Sprawa ulicy Jodłowej jest priorytetem. Zgłaszane są 

zadania, które mają pełną dokumentację. W sytuacji gdyby powiat otrzymał 

dofinansowanie z funduszu inwestycji lokalnych, a była możliwość aplikowania nawet 

do 100 %  wszystkie zadania byłby realizowane. Zarząd zakładał minimalne wkłady 



własne i te wielkości byłyby ujęte zarówno w wieloletniej prognozie finansowej jak i w 

budżecie.  

Radny Tomasz Półgrabia zaproponował, by powiat wystosował pismo do komisji o 

podanie kryteriów i przyczyny nieprzyznania środków.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że zawsze gdy był ogłaszany konkurs były 

dołączane kryteria, punktacja. W tych konkursach tego nie ma. Kryteria, oceny 

powinny być podane przed konkursem, powinny być znane każdemu wnioskodawcy, 

by mógł ocenić czy ma szanse w danym konkursie.   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.25/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka, 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/69/20 zmieniającą uchwałę Nr XV/94/19 w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 



 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 
na rok 2020 – FK.26/20. 
 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił powyższy projekt uchwały wraz z 
autopoprawką.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał o autopoprawkę.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił autopoprawkę, której przedmiotem jest 

włączenie do budżetu powiatu kwoty 336 766 zł ze środków rezerwy subwencji 

ogólnej. Środki finansowe z ww. tytułu proponuje się przeznaczyć na pokrycie 

potrzeb szkół i placówek edukacyjnych do końca 2020 r.  Subwencja zostanie 

włączona do budżetu.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał na co dokładnie zostanie przeznaczona ta kwota. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wszystkie środki idą na pokrycie 

niewymagalnych składek roku 2020. Żadne inne tytuły nie są przewidywane. 

Wszystkie inne wydatki są zabezpieczone i pokryte.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy w związku z tą autopoprawką jakieś liczby 

ulegają zmianie.  

Skarbnik powiatu Beata Barton poinformowała, że zmianie nie ulegają wielkości 

budżetowe, zwiększają się dochody bieżące i wydatki o kwotę przyznaną z rezerwy 

subwencji ogólnej. Nie zmienia się poziom budżetu i nadwyżki operacyjnej czyli różnicy 

między dochodami a wydatkami bieżącymi.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 
na rok 2020 – FK.26/20.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 



Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 
Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 
Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Zbigniew 
Piotrowski 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/70/20 zmieniającą Uchwałę Nr XV/95/19 w 
sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020 
 
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2020 - FK. 27/20. 
 
Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały.  

Radna Ewa Mielczarek –Sójka zapytała co się stało z pieniędzmi, które nie zostały 

wypłacone nauczycielom za okres od marca do czerwca br.  

Skarbik powiatu Beata Barton poinformowała, że już w miesiącu listopadzie została 

zabezpieczona kwota w wysokości 200 tys. zł na wypłatę tych dodatków. Na ten 

moment środki te ujęte są w budżecie roku 2020.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał z jakich elementów będzie składało się boisko przy 

Zespole Szkół Zawodowych nr 1.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że będzie to tylko boisko trawiaste,                                 

z bramkami, piłkochwytami o wymiarach 48 na 24 m.  

 

Radny Krzysztof Nowak zapytał o kwotę 195 tys. zł na przygotowanie drogi Poręby -

Piaski w jakim zakresie będzie realizowane.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że zadanie było już uchwalone przez 

Wysoką Radę. Dotyczy to usunięcia kolizji wodociągowych, teletechnicznych i 

energetycznych w tym rejonie. W czerwcu 2020 r. kończy się ważność dokumentacji. 

Rozpoczęcie tych działań spowoduje wydłużenie ważności pozwolenia na realizację 

zadania i dokumentacji o kolejne dwa lata.  



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2020 - FK. 27/20.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 
Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 
Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Dutkiewicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Mielczarek-Sójka  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/71/20 w sprawie ustalenia wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020. 
  
Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zduńskowolskiego. 
 
Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zduńskowolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , 
Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 
Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (1) 
Zbigniew Piotrowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 
Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Tomasz Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  



 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
 
Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 
 
Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Radny Stanisław Szuster złożył wniosek o przeniesienie kwoty 50 tyś. zł z zadania 

„Przebudowa drogi 4910” na zadanie „Przebudowa ul. Przatowskiej 4939 E od 

miasta Szadek w kierunku Przatowa na odcinku 1 km”.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał dlaczego powiat nie zamierza podjąć się realizacji 

rekonstrukcji walk w Beleniu.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że było zorganizowanych 11 inscenizacji 

przez powiat zduńskowolski przy współpracy z gminą Zapolice.  Pani Starosta 

wystąpiła do Strzelców Kaniowskich by byli organizacją wiodącą. Stowarzyszenie 

poinformowało, iż nie podejmie się takiego przedsięwzięcia. Na dzień dzisiejszy nie 

zna nikogo kto by chciał podjąć się tego zadania, przekazując dotację na ten cel.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał co stoi na przeszkodzie by to powiat był tutaj 

organem prowadzącym.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że  temat był omawiany na posiedzeniu 

zarządu. Czterech członków było przeciw, tylko on był za organizacją tego 

przedsięwzięcia.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o inwestycję na drodze 4908 – Poręby -Piaski, etap 

I i IV. Mieszkańcy pytają, kiedy droga zostanie udrożniona w kierunku Podłężyc.   

Podkreślił, że w dokumentach brak mapki. Zapytał co z odcinkiem w kierunku 

Podłężyc.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że planowany wniosek do rządowego 

funduszu inwestycji lokalnych obejmuje etap I i IV od drogi w Porębach, przez las w 

Piaskach, do długości 150 m w samej wsi Piaski. Pozostały odcinek w miejscowości 



Piaski posiada odrębną dokumentację i kosztorys. Jest też dokumentacja na drogę od 

wsi Piaski przez Beleń i do Strońska. Wszystko będzie wykonywane etapami chyba, 

że pojawiają się takie konkursy, że będzie można aplikować o całość środków. Etap 

Poręby – Piaski to kwota 8 mln 200 tys. zł, natomiast odcinek Piaski - Strońsko to 6 

mln 800 tys. zł. Zadania muszą być robione etapami by móc podjąć działanie ale kiedy 

co będzie, na ten moment nie odpowie.  

Radna Ewa Mielczarek-Sójka podjęła temat drogi Krokocice – Lichawa etap III i planu 

jego realizacji w 2022 roku. Dotarły do niej informacje, że we wniosku jest zapis, o 

realizacji do 2022 roku. Zapytała jak faktycznie ten zapis został sformułowany.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wniosek zawiera czasookres 

realizacji przedsięwzięcia styczeń 2022 -  grudzień 2022. Po komisji, analizował czy 

jest możliwość zmiany tego terminarza. Uzyskał informację telefoniczną z Warszawy, 

że jeżeli rada by taki wniosek złożyła to będzie on przedmiotem rozpatrzenia.  

Radna Ewa Mielczarek-Sójka zapytała czy z takim wnioskiem zarząd zamierza do 

komisji wystąpić. Wniosek ten jako jedyny otrzymał dofinansowanie. Należy to 

wykorzystać i podjąć działanie już w roku 2021.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że koszt zadania to 2 mln 25 tys. zł, 

potrzebne są środki na wkład własny w wysokości 1 mln 325 tyś. zł. Na ten moment 

tych środków nie ma. Wniosek ma sens, kiedy będzie można wskazać źródło na 

wskazaną kwotę.   Zarząd na ten temat podjął dyskusję, pani skarbnik nie była w stanie 

wskazać źródła finansowania, stąd decyzja złożenia autopoprawki do budżetu stała 

się niemożliwa.  

Radna Ewa Mielczarek- Sójka stwierdziła, że zarząd na pewno zabezpieczył środki na 

realizację wniosków, które nie uzyskały dofinansowania. Te środki można by 

przeznaczyć na drogę Choszczewo-Lichawa. Radna zapytała jaki był wynik tej 

dyskusji.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wkłady własne 5 % są przewidziane 

do pozostałych wniosków. Głosowanie nad autopoprawką wyniosło 2:2, autopoprawka 

nie przeszła i nie może być przedstawiona Radzie Powiatu.  



Radny Tomasz Półgrabia zapytał co z ul. Spacerową. Do komendy policji ulica ta jakoś 

wygląda natomiast dalej to nie droga a tor przeszkód. Przy tej ulicy są dwie duże firmy, 

do której przyjeżdżają kontrahenci, wizerunkowo wygląda to bardzo źle.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że ulica Spacerowa nie znajduje się w 

wykazie przedsięwzięć na rok 2021. Droga ta wymaga gruntownej przebudowy od 

ulicy Szadkowskiej do ulicy Łódzkiej. Potrzebna jest budowa kanału odwodniającego. 

Są to znaczne koszty. W pierwszej kolejności należy podjąć się realizacji zadań na 

które są przygotowane dokumentacje.  

Radny Tomasz Filipowski poprosił o imienne głosowanie nad wnioskiem Choszczewo-

Lichawa. Zapytał jak wygląda sytuacja zbieranych podpisów i deklarowania oddania 

gruntów we wsi Piaski.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że kwestia deklaracji i zbieranych 

podpisów dotyczy wsi Holendry. To wieś Holendry deklaruje przekazanie gruntów pod 

chodniki. Na tą okoliczność będzie opracowany projekt dokumentacji. Jest to w 

wykazie przedsięwzięć na kwotę 50 tys. zł. Wniosek o którym mówił radny Filipowski 

dotyczy drogi Poręby – Piaski etap I i VI. Co do głosowania poprosił by radny złożył 

zapytanie na piśmie, po zatwierdzeniu protokołu informacja taka zostanie przekazana. 

Na spotkaniu z sołtysem i radą sołecką wyraźnie wyartykułował, że jeżeli 

przedsięwzięcie ma być realizowane to oczekiwane jest złożenie pisemnych deklaracji 

przekazania określonej ilości gruntów. Na tą okoliczność zostałby sporządzony akt 

darowizny przekazania tego gruntu na rzecz powiatu. Po podpisaniu umów 

notarialnych zostanie rozpoczęty okres projektowania. W tej chwili zadanie znajduje 

się w budżecie. Zostanie rozpoczęte kiedy wpłynie wykaz osób.  

Radna Jadwiga Ziółkowska zaproponowała podzielenie dróg na drogi do remontu i na 

drogi do gruntownej przebudowy, następnie przyjęcie punktacji i utworzenie 

harmonogramu po to by móc przedstawić mieszkańcom dlaczego ta ulica a nie inna. 

Wszystkie ulice są ważne.  

Radna Ewa Mielczarek- Sójka odniosła się do wniosku jak kto głosował, że ta 

informacja nie jest tajna, chyba nikt nie wstydzi się swoich decyzji.   



Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że protokół po zatwierdzeniu będzie 

dostępny na stronie internetowej, osobiście głosował za wnioskiem.  

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że głosował przeciwko. Każda zmiana w 

budżecie niesie za sobą określone konsekwencje. By zdanie mogło zostać 

zrealizowane trzeba znaleźć 1 mln 300 tys. zł. W dniu wczorajszym dowiedział się o 

takiej inicjatywie. Argumentacja nie jest do końca precyzyjna i możliwa do spełnienia. 

Ustawodawca dał radnym inicjatywę zgłoszenia autopoprawki, zaproponował by radni 

taką autopoprawkę wnieśli i zostanie ona wówczas poddana pod głosowanie przez 

całą radę.   

Radna Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że zna swoje prawa i jeżeli będzie 

chciała to taką autopoprawkę złoży. Uważa, że wicestarosta znalazłby pieniądze i 

źródło finansowania na tą drogę. Doświadczenie starosty Rychlika jest znacznie 

większe. Jeżeli podejmuje decyzję, że coś się da zrobić to pewnie by się dało, bez 

zaniechania realizacji innych zadań.  

Radna Jadwiga Ziółkowska poinformowała, że również głosowała przeciwko temu 

wnioskowi, gdyż musiała by podjąć decyzję komu zabrać by zrobić tą drogę. Wierzy, 

że gdy droga jest zaplanowana do realizacji w roku 2022, są zagwarantowane środki 

w wysokości 700 tys. zł. to rok 2021 będzie rokiem poszukiwania środków a w roku 

2022 zostanie zrobiona.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że przedstawiony projekt budżetu jest 

zachowawczy, brak w nim inicjatyw służących pobudzeniu gospodarczemu, 

przedsiębiorczości, brak pomysłu na rozwój powiatu. Zapytał gdzie są inwestycje, 

których oczekują mieszkańcy. Dlaczego trzeba czekać na inwestycje do roku 2022. 

Brak programów profilaktycznych. Jak skalkulowane są pensje nauczycieli, czy te 

dodatki są ujęte czy nie. Brak rekonstrukcji - czy będą jakieś działania w tym zakresie. 

Prawo i Sprawiedliwość nie poprze tego budżetu.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że nie zgadza się ze zdaniem swojego 

przedmówcy. Budżet jest budżetem trudnym ale kierunki oparte są na realnych 

możliwościach. Gdyby powiat otrzymał 14 mln to byłoby łatwiej podejmować wielkie 

decyzje prorozwojowe. Ma nadzieję, że wniosek na ulicę Jodłową w Zduńskiej Woli 



uzyska poparcie. Wniosek opiewa na kwotę 8 mln zł. Po uzyskaniu środków inwestycja 

ta mogłaby być realizowana. Odnośnie wsparcia gospodarczego, 28 mln złotych 

zostało przekazane na wsparcie przedsiębiorców. Wynagrodzenia w Szkole 

Specjalnej są realizowane zgodnie z przepisami prawa. Dodatek za warunki pracy nie 

był wypłacany, ponieważ było takie stanowisko Ministerstwa Edukacji. Są różne głosy 

i poglądy. Wystąpił do pana ministra o jednoznaczne stanowisko. Wypłacenie tych 

środków zależy od decyzji pana ministra. Odnośnie rekonstrukcji, przez 11 lat łącznie 

z grupą współpracowników realizował to zadanie, które szczęśliwie zawsze kończyło 

się sukcesem. W zarządzie powiatu decyduje większość.  

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że podczas prac komisji WPI każdy mógł wyrazić 

swoje zdanie: mieszkańcy, włodarze. Można było składać wnioski.  Wniosków było 

dużo, padały różne propozycje. W tej pracy zabrakło głosu pana Dawida 

Mazurkiewicza. Wtedy był czas na składanie propozycji i zabieganie o dobro 

mieszkańców, był czas do dyskusji. Problemów jest wiele. Nie zgodzi się, że budżet 

jest zachowawczy. Obecnie brak jest możliwości na pozyskiwanie środków, nie ma 

wiedzy o możliwości pozyskiwania środków, ponieważ tej wiedzy nikt nie dostarcza. 

Do konkursu powinien być przedstawiony zakres, kryteria, zwrócenie uwagi na ważne 

elementy.  Jak planować inwestycje kiedy brakuje informacji o źródłach finansowania 

i kryteriach. Nigdy nie było takiego bałaganu informacyjnego. Nawiązał do drogi w 

Szadku. Też popierał tą drogę. W zarządzie są różnice zdań, bo tematy są trudne.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że na komisji był zawsze przegłosowywany, 

uznał, że przychodzenie na tą komisje mijało się  z celem. Swój czas wolał spędzić 

wśród mieszkańców. Zaproponował udać się w teren a nie pracować wyłącznie z za 

biurka. Wtedy będzie wiadomo czego potrzebują mieszkańcy. W nowej alokacji unia 

europejska zmieniła zasady, wszystko to teraz powstaje i wiele samorządów nie ma 

żadnej informacji, ale będzie niebawem i nie wynika to z opóźnień rządowych.  

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że twierdzenie, że w komisji nie dało się niczego 

wywalczyć jest błędne. Wiele wniosków zarządu przepadło w głosowaniu. Członkowie 

komisji mieli inną wizję i przegłosowali wnioski zarządu. Poprosił by Pan Nowak 

przedstawił ile jego propozycji uzyskało aprobatę.  



Radna Joanna Pawłowska zwróciła się do pana Mazurkiewicza, że nie mógł 

przegrywać głosowań bo w nich nie uczestniczył. Kiedy została przegłosowana w 

dwóch sprawach poprosiła o zdanie odrębne. Nic nie było przesądzone, Radny sam 

przesądził swoją nieobecnością.  

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że nurtuje go problem małej ilości środków 

uzyskanych z funduszu inwestycji lokalnych. Dlaczego powiat otrzymał 700 tys. zł                     

a powiat sieradzki 14 mln. Jak to było przekazywane. W czym powiat zduńskowolski 

jest gorszy.  

Głosowano w sprawie: 
Zmiana w budżecie na wniosek Pana Stanisława Szustera.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid 
Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, 
Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (2) 
Katarzyna Chwiałkowska , Joanna Pawłowska  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , 
Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 
Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (6) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 
Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Filipowski  
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Dutkiewicz  
NIEOBECNI (1) 



Hanna Iwaniuk  
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 
2021. 
 
 
 
Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

powiatu zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych 

funkcjonujących na terenie Powiatu Zduńskowolskiego, a także trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

powiatu zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych 

funkcjonujących na terenie Powiatu Zduńskowolskiego, a także trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-

Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/74/20 w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu powiatu zduńskowolskiego dla niepublicznych szkół i 

placówek oświatowych funkcjonujących na terenie Powiatu Zduńskowolskiego, a 



także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/29/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 19 maja 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/29/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 19 maja 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Paweł Mataśka , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Łabędzki  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/75/20 zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/29/17 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 19 maja 2017 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 

 



 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr 

XXVII/64/20 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących 

na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr 

XXVII/64/20 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących 

na terenie powiatu zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Łabędzki  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/76/20 zmieniającej uchwałę Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego Nr XXVII/64/20 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia 

harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 



roku, funkcjonujących na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2021 roku okresu obowiązywania 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego 

Rynku Pracy na lata 2014-2019. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2021 roku okresu obowiązywania 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego 

Rynku Pracy na lata 2014-2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/77/20 w sprawie przedłużenia do końca 

2021 roku okresu obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019. 

 

 



 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie 

Zduńskowolskim na lata 2021-2030.” 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie 

Zduńskowolskim na lata 2021-2030.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/78/20 w sprawie przyjęcia “Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie w Powiecie Zduńskowolskim na lata 2021-2030.” 

 

Punkt 15 



Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia “Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023 w Powiecie Zduńskowolskim”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia “Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023 w Powiecie Zduńskowolskim”..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/79/20 w sprawie uchwalenia “Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023 w Powiecie 

Zduńskowolskim”. 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania “Planu 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania “Planu 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 
, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 
Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/80/20 w sprawie przedłużenia na rok 2021 
okresu obowiązywania “Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na 
lata 2007-2020”. 
 
 
Punkt 17  

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 
“Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 
“Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 
, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 
Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/81/20 w sprawie przedłużenia na rok 2021 
okresu obowiązywania “Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-
2020”. 
 
 



 
 
Punkt 18 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/89/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/89/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/82/20 zmieniającej Uchwałę Nr XV/89/19 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 

 

 



 

Punkt 19  

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/90/19 Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/90/19 Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 
, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 
Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/83/20 zmieniającej Uchwałę Nr XV/90/19 
Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 
 
 
 
Punkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego na 2021 r. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego na 2021 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 
, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 
Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 
Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Pawłowska  
BRAK GŁOSU (1) 
Grzegorz Włodarczyk  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/84/20 w sprawie uchwalenia planu pracy 
Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 r. 
 
 
Punkt 21 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 
, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 
Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/85/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok. 
 
 
 
Punkt 22 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 



sesji. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik złożył informację międzysesyjną:  

“Na XXVII sesji Rada Powiatu podjęła 5 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie z 

ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

1. W  dniu 7 grudnia  2020r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczony 

pn. „Budowa boiska przy Zespole Szkół Zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli”. W 

postępowaniu zostały złożone następujące oferty: 

Oferta nr 1 złożona przez CHEM – TECH Paulina Kaczmarska, ul. POW 36, 98 – 300 
Wieluń – wartość oferty brutto 214 110,90 zł, 

Oferta nr 2 złożona przez CHOJNACCY” – Spółka z o.o. Ul. Małopanewska 22/1854 
– 212 Wrocław – wartość oferty brutto 194 802,30 zł ; 

Oferta nr 3 złożona przez   „DAR – CAR” Dariusz Gendek, Przyłek Duży 55, 95 – 063 
Rogów – wartość oferty brutto 270 600,00 zł; 

Oferta nr 4 złożona przez ANAIDA Sp. z o.o. ul. Marszałkowska 58/15, 00 – 545 
Warszawa – wartość oferty brutto 196 800,00 zł; 

Oferta nr 5 złożona przez Zakład Usług Komunalnych B.J. Pabich s.c., ul. Spacerowa 
72/64, 98 – 220 Zduńska Wola – wartość oferty brutto 583 924,50 zł. 

W dniu 21 grudnia Zamawiający dokonał rozstrzygnięcia postępowania przetargowego 
wybierając jako najkorzystniejszą ofertę nr 2 złożoną przez CHOJNACCY” – Spółka z 
o.o. Ul. Małopanewska 22/1854 – 212 Wrocław – wartość oferty brutto 194 802,30 zł. 

Planowany termin realizacji zamówienia to 31.04.2021r.  

2. W  dniu 8 grudnia  2020r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczony pn. 

„Zabezpieczenie sieci wodociągowej, teletechnicznej i elektroenergetycznej 

kolidującej z przebudową drogi powiatowej na odcinku Poręby – Piaski”. W 

postępowaniu zostały złożone następujące oferty: 

Oferta nr 1 złożona przez DROMAK Spółka z o.o., Poręby 26B, 98 – 220 Zduńska 
Wola   – wartość oferty brutto 248 500,00 zł ; 

Oferta nr 2 złożona przez Zakład Usług Komunalnych B.J. Pabich s.c., ul. 
Spacerowa 72/64, 98 – 220 Zduńska Wola – wartość oferty brutto 182 791,53 zł, 

Oferta nr 3 złożona przez Zakład Instalacyjno – Drogowy pm.bud Paweł Marszałek 
ul. Sieradzka 6, 98-220 Zduńska Wola – wartość oferty brutto 249 100,01 zł, 

W dniu 17 grudnia Zamawiający dokonał rozstrzygnięcia postępowania 
przetargowego wybierając jako najkorzystniejszą ofertę nr 2 złożoną przez Zakład 
Usług Komunalnych B.J. Pabich s.c., ul. Spacerowa 72/64, 98 – 220 Zduńska Wola–
wartość oferty brutto 182791,53 zł. 



Planowany termin realizacji zamówienia to 31.04.2021r.  

3. W dniu W  dniu 8 grudnia  2020r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu 

nieograniczony pn. „Ubezpieczenie Powiatu Zduńskowolskiego oraz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Zduńskowolskiego w 2021 roku”. Postępowanie zostało 

podzielone na 3 części, na poszczególne części zostały złożone następujące oferty: 

Część I „Ubezpieczenie Powiatu Zduńskowolskiego oraz jednostek organizacyjnych 
Powiatu Zduńskowolskiego w 2021 roku” 

Oferta nr 1 złożona przez Sopockie Towarzystwo Ubezpieczeń Ergo Hestia S.A., 
Przedstawicielstwo Korporacyjne w Toruniu, Placówka w Łodzi, 90-396 Łódź, ul. 
Piotrkowska 293/305 – wartość oferty 181 859,02 zł,  

Oferta nr 2 złożona przez Generali TU S.A. Warszawa Regionalny Zespół 
Ubezpieczeń Korporacyjnych w Kielcach, ul.Okrzei 18, 25-525 Kielce   – wartość 
oferty 183.380,85zł, 

Cześć II – Ubezpieczenia komunikacyjne: OC, Zielona Karta, AutoCasco, NNW, 
Assistance, Auto-Szyby 

W wyznaczonym terminie tj. do 11.12.2020 r. do godz. 10:00 na część II zamówienia 
nie wpłynęła żadna oferta. Zamawiający w tej w części dokona powtórzenia 
postępowania.  

 

Cześć III – Ubezpieczenie odpowiedzialności majątkowej funkcjonariuszy 
publicznych za rażące naruszenie prawa 

Oferta nr 1 złożona przez InterRisk Towarzystwo Ubezpieczeń Spółka Akcyjna 
Vienna Insurance Group Oddział w Łodzi Ul. Łąkowa 29, 90-554 Łódź – wartość 
oferty 1.080,00zł. 

 

Obecnie trwa procedura wyboru Wykonawcy na Część I i II.  

 

4. W  dniu 10 grudnia 2020r. został ogłoszony przetarg nieograniczony pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. 

Modernizacja oczyszczalni ścieków Domu Pomocy Społecznej w Przatówku”. 

Przedmiotem zamówienia jest usługa polegająca na opracowaniu dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla zadania pn.: „Modernizacja oczyszczalni ścieków 

Domu Pomocy Społecznej w Przatówku” wraz z pozyskaniem wszystkich 

przewidzianych przepisami prawa pozwoleń i uzgodnień na realizację 

przedsięwzięcia.  

 

Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych 



8 grudnia br. zostały ogłoszone wyniki I naboru w ramach wsparcia na realizacje 

zadań inwestycyjnych przez jednostki samorządu terytorialnego w oparciu o zapisy 

Uchwały Nr 102 Rady Ministrów z dnia 23 lipca 2020 r.  Powiat Zduńskowolski 

otrzymał wsparcie w wysokości 700 000 zł (przy wnioskowanych 1 924 605,00 zł) 

na realizację III etapu przebudowy drogi powiatowej nr 4909E Choszczewo-

Krokocice-Lichawa. Zadanie ma być realizowane w roku 2022. 

10 grudnia br. ogłoszono II nabór w ramach powyższego wsparcia. Ze względu na 
zmianę w ww. uchwale Rady Ministrów, ograniczającą ilość składanych przez JST 
wniosków do trzech, w II naborze zostaną złożone następujące wnioski: 
1. „Przebudowa drugiego piętra budynku głównego Szpitala Powiatowego Sp. z 

o.o. w Zduńskiej Woli na potrzeby oddziału i położnictwa oraz oddziału pediatrii 

i noworodków” 

a. całkowity koszt inwestycji: 1 840 000 zł;  

b. wnioskowana kwota dofinansowania w ramach RFIL: 1 748 000 zł (95% 

kosztów całkowitych) 

c. realizacja w roku 2021 

2. „Modernizacja pomieszczeń Zespołu Szkół Elektronicznych w Zduńskiej Woli” 

a. całkowity koszt inwestycji: 1 811 252,00 zł;  

b. wnioskowana kwota dofinansowania w ramach RFIL: 905 626,00 zł (50 

% kosztów całkowitych) 

c. realizacja w latach 2021-2022 

3. „Aktywna Dolina Rzeki Warty – przebudowa drogi powiatowej Nr 4908E na 

odcinku Poręby-Piaski – etap I i IV” 

a. całkowity koszt inwestycji: 2 913 054,77 zł;  

b. wnioskowana kwota dofinansowania w ramach RFIL: 1 485 26,11 zł (ok. 

50,98% kosztów całkowitych) 

c. realizacja w roku 2021. 

Wnioski w ramach niniejszego naboru należy składać za pośrednictwem platformy e-
PUAP do właściwego wojewody, do dnia 28 grudnia br. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli 
W okresie międzysesyjnym realizowało swoje zadania statutowe. 
W grudniu zostały podpisane aneksy do Umowy nr POB/000017/05/D z dnia 
11.05.2020 r.  w sprawie realizacji Modułu III programu „Pomoc osobom 
niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych 
wywołanych chorobami zakaźnymi”, zwiększające kwotę na realizację ww. 
programu. Ogólna kwota na realizację Modułu III wynosi 272.000,00 zł.  
 
Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli 
Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w okresie od ostatniej sesji do dnia 
dzisiejszego realizował działania statutowe. Jednostka przeszła na rotacyjny 
tryb pracy z powodu wykrytych zakażeń koronawirusem. 18 mieszkańców 
spośród wszystkich przebadanych  ma pozytywny wynik testu na koronawirusa, 
jedna osoba przebywa w szpitalu. Planowane wymazy kontrolne odbędą się w 
dniach 19-20 grudnia. Jednocześnie zaznaczamy, że personel pracujący 
bezpośrednio z mieszkańcami ma negatywne wyniki testów. 
 



Dom Pomocy Społecznej w Przatówku 
W okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 
 
Dom Dziecka w Wojsławicach 
W okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 
 
Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Dąbrowskiego 15  
oraz Środowiskowy Dom Samopomocy w Przatówku 
W okresie międzysesyjnym realizowały swoje zadania statutowe. 
 
Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Łaska 
W okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. Placówka do 
dnia 04.12.2020 r. realizowała zajęcia w trybie pracy zdalnej z uczestnikami. 
Obecnie zajęcia odbywają się stacjonarnie, w podziale na dwie grupy 
uczestników. Dla osób zainteresowanych, którzy mają obawy przed 
zakażeniem COVID-19 zajęcia realizowane są w formie zdalnej. 
 
Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli 
Niniejszym przesyłam informację dotyczącą działań podjętych przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli w okresie od 23.11.2020r do  
15.12.2020r. 
Do odwołania można składać wnioski w ramach tarczy antykryzysowej COVID-
19 przyznawanej na podstawie ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych oraz niektórych ustaw.  

Wnioski można składać w wersji elektronicznej poprzez platformę praca.gov.pl 
lub e- PUAP (opatrzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym), w 
wersji papierowej wysłanej pocztą lub poprzez skrzynkę umieszczoną w 
urzędzie. 

➢ Udzielenie pożyczki na pokrycie kosztów prowadzenia działalności 

gospodarczej mikroprzedsiębiorcy  przyznawanej na podstawie art. 15zzd 

ustawy¹ 

- W okresie od 01.04.2020 r.  do 14.12.2020 r. wpłynęło 3609 wniosków, a 
kwota wypłaconego dofinansowania wyniosła  16 868 190,85 zł. 

 Udzielenie pożyczki na pokrycie bieżących kosztów     
prowadzenia  działalności gospodarczej/statutowej organizacji pozarządowej 
na podstawie art. 15 zzda ustawy¹    -  w okresie od 24.06.2020r 
do14.12.2020r wpłynęło 29 wniosków a kwota wypłaconego dofinansowania 
wyniosła 64 732,10 zł 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

tych wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne dla 

mikroprzedsiębiorców, małych i średnich przedsiębiorców, przyznanego na 

podstawie art. 15 zzb ustawy 1  



- W okresie od 01.04.2020 r.  do 14.12.2020 r. wpłynęły 383 wnioski, a kwota 
wypłaconego dofinansowania wyniosła 7 187 514,46 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej dla 

przedsiębiorcy będącego osobą fizyczną niezatrudniającego pracownika 

przyznanego na podstawie art. 15 zzc ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 14.12.2020 r. wpłynęło 842 wniosków, a kwota 
wypłaconego dofinansowania wyniosła 3 934 632,00 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

nich składek na ubezpieczenia społeczne dla organizacji pozarządowych lub 

podmiotów, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, przyznanego na podstawie art. 15 zze oraz art. 

15 zze² ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 14.12.2020 r. wpłynęło 13 wniosków, a kwota 
wypłaconego dofinansowania wyniosła  87 277,59 zł. 

Na dzień 15.12.2020 r.  łącznie wartość wsparcia w ramach Tarczy 
Antykryzysowej Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił w kwocie   
28 142 347,00  zł. 

W dniu 07.12.2020 r. został podpisany Aneks nr 3 do umowy nr POER. 

01.01.01.-10-0018/19-00  z dnia 17 stycznia 2020r.  w sprawie realizacji 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój „Awizacja osób młodych 

pozostający bez pracy w powiecie zduńskowolskim (V)”. Ogólna wartość 

programu wyniosła 5 224 232,00 zł. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim 

W 2020r. liczba bezrobotnych zarejestrowanych kształtowała się 
następująco: 

- w miesiącu styczniu 2020- zarejestrowało się 310 osób, 

- w miesiącu lutym  2020- zarejestrowało się 233 osoby, 

- w miesiącu marcu 2020- zarejestrowało się 188 osób, 

- w miesiącu kwietniu 2020 – zarejestrowało się 167 osób, (w tym 167 
elektronicznie) 

- w miesiącu maju 2020 – zarejestrowało się 203 osoby (w tym 138 
elektronicznie) 

- w miesiącu czerwcu 2020 – zarejestrowało się 198 osób (w tym 126 
3elektronicznie) 

- w miesiącu lipcu 2020 – zarejestrowało się 194 osoby (w tym 131 
elektronicznie) 



- w miesiącu sierpniu 2020 – zarejestrowało się 177 osób (w tym 120 
elektronicznie) 

- w miesiącu wrześniu 2020 – zarejestrowało się 259 osób (w tym 176 
elektronicznie) 

- w miesiącu październiku 2020 - zarejestrowało się 163 osoby (w tym 137 
elektronicznie) 

- w miesiącu listopadzie 2020 zarejestrowało się 176 osób (w tym elektronicznie 
165 ) 

 W okresie od 01.12.2020 r. do 15.12.2020 r zarejestrowało się 85 osób (w tym 
68 elektronicznie). 

 
Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli 

Prowadzi działania statutowe a w związku z Decyzją Wojewody Łódzkiego z dnia 

21.10.2020 r. dot. przekształcenia szpitala w placówkę covidową udziela świadczeń 

medycznych pacjentom z potwierdzonym wynikiem zakażenia Covid-19. 

Wicestarosta poinformował, że:  

W dniu 7 grudnia br. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli odbyło się 

postępowanie egzaminacyjne na stopień nauczyciela mianowanego.  

Po zdanym egzaminie akt nadania stopnia awansu zawodowego otrzymała 

nauczycielka Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli. 

13 grudnia 2020 r. wziął udział w symbolicznych obchodach i  uczczeniu 39 rocznicy 

wprowadzenia stanu wojennego.”. 

Radny Zbigniew Piotrowski poinformował, że złożył interpelację w sprawie „podania 

informacji o przygotowanie powiatu zduńskowolskiego do akcji szczepień na COVID-

19.”. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił pismo pana Marcina Szmaja zastępcy 

Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi. W odpowiedzi na pismo z dnia 17 grudnia dotyczące 

wdrożenia Narodowego Programu Szczepień przeciwko COVID-19 na terenie powiatu 

zduńskowolskiego informuję, że miejscami szczepień będzie w pierwszej kolejności 

istniejąca sieć placówek medycznych w ramach podstawowej opieki zdrowotnej. 

Przewiduje się także organizacje mobilnych (wyjazdowych) i doraźnych 

(stacjonarnych) punktów szczepień, które będą spełniać wymagania organizacyjne i 

lokalowe przewidziane dla realizacji świadczeń. W  ramach szczepień mobilnych 

możliwe będzie ich dokonywanie przez zespół wyjazdowy w miejscu zamieszkania lub 



przebywania pacjenta. Organem odpowiedzialnym za nabór  i wyłonienie podmiotów 

medycznych do organizacji punktów szczepień jest Narodowy Fundusz Zdrowia. 

Punkty szczepień zostaną zorganizowane przez podmioty medyczne spełniające 

szczegółowe wymagania, które aplikowały a następnie zakwalifikowały się do 

uczestnictwa w Narodowym Programie szczepień Ochronnych przeciwko wirusowi 

SARS – CoV-2. Narodowy Program Szczepień przeciw covid-19 nie określa 

jednoznacznego zakresu zadań do realizacji przez  jednostki samorządu 

terytorialnego, niemniej jednak zachęca się do przystąpienia do kampanii 

informacyjnej na temat szczepień przeciwko covid. 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy wiadomo ile będzie uruchomionych punktów, 

czy wszyscy mieszkańcy powiatu będą mieli dobry dostęp do szczepień. Bo na pewno 

ktoś się znajdzie, kto takiego dostępu nie będzie miał i trzeba będzie do niego 

dojechać.  Czy oprócz szpitala jeszcze się ktoś zgłosił.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że szpital zduńskowolski zgłosił się na 

ochotnika. Zgłosić się mogły wszystkie placówki. Koordynację w tym przedmiocie 

prowadzi Narodowy Fundusz Zdrowia.  Powiat nie posiada planu szczepień.  

Wszystkim koordynuje Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał czy w związku ze zmianami klimatycznymi jakie 

następują, gdzie zimy są łagodniejsze, czy nie ma takiej tendencji że koszty utrzymania  

dróg spadają, czy jest tak, że bez względu na warunki pogodowe te koszty wzrastają. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że starosta jako ustawowy zarządca ma 

obowiązek zimowego utrzymania dróg. Koszty są różne w zależności od sytuacji. Od 

1 stycznia wchodzą nowe przepisy prawa zamówień publicznych, które będą 

nakazywały - w przypadku zamówień ciągłych - zabezpieczenie kwoty ryczałtowej na 

usługę stałą dla wykonawców.  Koszty gotowości do ewentualnej akcji są znaczne. 

Bez opłaty ryczałtowej wykonawca ponosi stratę. Wykonawcy nie chcą przystępować 

do realizacji tych przedsięwzięć. Została podjęta decyzja by przejść częściowo na 

system własny. W tym roku po raz pierwszy na pięć rejonów które są realizowane - 2 

rejony: Zduńska Wola i Zapolice są obsługiwane przez Powiatowy Zarząd Dróg, 

natomiast na terenie gminy i miasta Szadek zadanie realizuje Spółdzielnia Kółek 

Rolniczych w Szadku, która złożyła najkorzystniejszą ofertę. Kolejne rejony realizuje 



firma „Pabich”.  Jeżeli w przyszłości PZD będzie posiadało jeszcze większy zasób 

techniczny, sprzętowy to kolejny rejon możliwy będzie do obsługi. Na razie nie 

przewiduje się większej możliwości ponieważ nie ma tyle sprzętu, żeby wszystko 

wykonać jednocześnie. Jest to pewne  ryzyko, gdy zima jest łagodna to jest okej ale 

gdyby nastąpił intensywny opad śniegu bądź utrzymywała się śliskość wywołana np. 

opadem marznącego deszczu to przy małym potencjale sprzętowym nie da się 

wszystkiego wykonać. Problem jest zauważony. Zostały podjęte działania zmieniające 

ten kierunek. Działania zostały podjęte w celu ograniczenia kosztów.  

Radna Joanna Pawłowska nawiązała do stanowiska rady powiatu w sprawie portu 

przeładunkowego w Karsznicach. Zapytała czy jest odpowiedź w tym zakresie. 

Zapytała ile osób z personelu szpitalnego zgłosiło się do szczepienia p-ko COVID-19. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik w odpowiedzi na drugie pytanie poinformował, że nie 

posiada takiej wiedzy, poprosił o złożenie interpelacji, wystąpi wtedy do szpitala. 

Odnośnie pierwszego pytania, takie pismo zostało przesłane państwu radnym. 

Odpowiedzi udzieliły Polskie Koleje Państwowe. Wicestarosta odczytał pismo Prezesa 

Zarządu PKP.  

Punkt 23 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Nie zgłoszono.  

Punkt 24 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o rozważenie możliwości by na sesję 

styczniową zaprosić przedstawicieli Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego czy też 

Narodowego Funduszu Zdrowia oraz jednostki medyczne, które będą świadczyły 

usługę szczepienia p-ko COVID – 19 by złożyli informację. By wykorzystać wiedzę, 

jest to też pewnego rodzaju sposób na propagowanie tych szczepień. Radna 

zaproponowała wprowadzenie do porządku sesji punktu „Przyjęcie informacji w 



sprawie przygotowania jednostek medycznych powiatu zduńskowolskiego do 

przeprowadzenia szczepień”.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił Zarząd Powiatu o przygotowanie 

informacji i wprowadzenie punktu do porządku sesji.  

Radna Jadwiga Ziółkowska poinformowała, że pojawił się komunikat, że po 15 stycznia 

będzie można zgłaszać się na szczepienia. Zasadnym jest by taką informację uzyskać. 

Dodatkowo poprosiła o informację ilu pracowników DPS – ów będzie zaszczepionych.  

Punkt 25 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski przedstawił korespondencję tj. pismo w 

sprawie „dzikich wysypisk”. Poinformował również, że wpłynęła petycja dotycząca 

szczepień. W tej sprawie wystąpił do radcy prawnego. W dalszej kolejności temat 

zostanie przekazany do Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Tomasz Półgrabia podjął temat uporządkowanie terenu u zbiegu ulic Dolna, 

Piwna. Jest tam obecnie duży bałagan. Zapytał o teren który jest zasypany górą 

ziemi po budowie łącznika -okolice Marzenin – Zduńska Wola. Jaki jest plan na 

pozbycie się tej hałdy ziemi,  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że nie jest to ziemia powiatu. Część 

należąca do powiatu została już zagospodarowana. Pozostałe części tzw. kumusu 

otrzymali partnerzy.  

Punkt 26 

Zakończenie XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
 Posiedzenie zakończył przewodniczący rady Piotr Warchlewski.  

Przewodniczący 
  Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

 Piotr Warchlewski   



 
 

 


